
Revitalizace topolů v Miškovicích /// 
Premiéra halloweenu v KC Sýpka /// 

Velký úspěch čakovického nohejbalu /// 
Úspěšní závodníci z Třeboradic na 

motorkách veteránech ///
12–2024

časopis pro občany Čakovic, Miškovic a Třeboradic /// ZDARMA



12–2024 /// U nás v Čakovicích 3

Slovo starosty Obsah

Vážení sousedé, milí přátelé,
před pár dny jsme zahájili historicky největší stavbu, 

která je realizována přímo prostřednictvím naší městské 
části. Jde o poslední část dostavby našeho školského kam-
pusu. Stavba budov B2 a C, kde se budou nacházet třídy, 
odborné učebny, potřebné zázemí, velká tělocvična a malé 
tělocvičné sály, by měla být podle harmonogramu dokon-
čena na konci dubna 2026, tedy zhruba za rok a půl. Od 
této stavby očekáváme nejen navýšení kapacit pro žáky, 
ale i podstatné rozšíření zázemí pro pedagogy a výrazné 
zvýšení možností výuky odborných předmětů, zejména na 

druhém stupni. Věřme tedy, že vše poběží podle plánu a v září 2026 škola uvítá nové 
školáky. 

Blíží se nám adventní čas. Už tradičně se u nás jedná o období, které nabízí mnoho 
příležitostí se potkat. Hned na počátku adventu jde o tradiční rozsvěcení vánočních 
stromů v naší městské části. Jsem rád, že jde stále o živé stromy, které jsou tu s námi 
i během roku. V Miškovicích strom rozsvítíme tradičně u staré zbrojnice v sobotu 30. 
listopadu. První prosincový den rozsvítíme ten třeboradický a jako poslední pak 2. 
prosince strom u zámku v Čakovicích. Hned stejný den jako již mnohokrát v minulosti 
rozsvítíme i výzdobu Kouzelného náměstíčka u kostela.

Součástí adventu budou i letos adventní trhy. Ty první se uskuteční spolu s rozsvě-
cením 2. prosince a ty druhé potom v sobotu 14. prosince. U příležitosti svátku sv. Lu-
cie, který fakticky proběhne o den dříve, spolu s konáním druhých adventních trhů 
proběhnou i „svatolucijské“ jízdy historickým motorovým vlakem ze Satalic a Kbel po 
vlečce k autosalonu Auto Elso. Jízdy budou probíhat nejen pro návštěvníky trhů. Akcí 
bude ale mnohem více, například tradiční společná Mikulášská na zámku Bílýho mlej-
nu, miškovických hasičů a městské části, Nebeská zahrada LíPy u kostela Nanebevze-
tí Panny Marie nebo Sousedský třeboradický advent třeboradického spolku tamtéž.

Přeji vám klidný zbytek podzimu a hezký adventní čas.
S úctou váš starosta

Jiří Vintiška
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Vás srdečně zve na
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2. prosince 2024 
od 17.30 – 20.30 hodin
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od 16.30 – 20.00 hodin

na kouzelném náměstíčku 
(nám. 25. března) u kostela sv. Remigia

Stánkový prodej 
občerstvení a tradičního 
vánočního sortimentu

současně bude 
v cca 18.00 hodin 
slavnostně 
rozsvíceno 
náměstíčko

současně proběhnou svatolucijské 
jízdy vlakem ze Satalic a Kbel
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Aktuálně	z radnice	/// Aktuálně	z radnice	///

Zprávy	z Rady	MČ	Praha-Čakovice

Energetický managment a místní 
energetické koncepce
V souvislosti s podáním žádostí do do-
tačních programů NPO 2/2024 – za-
vedení systému hospodaření s energií 
v podobě energetického managmentu 
a NPO 3/2024 – zpracování místní ener-
getické koncepce v rámci městské části 
Praha‑Čakovice Rada vybrala zpracova-
tele. Tím se stala společnost DPU Ener-
gy, s. r. o. Energická koncepce je rozsáhlý 
strategický dokument, který představuje 
detailní návod, jak uspořit energie ces-
tou investic. Radnice předpokládá také 
zavedení energetického managmentu, 
který umožňuje například podrobné sle-
dování spotřeby energie.

Revitalizace prostranství 
u skateparku
Neupravenou plochu u Cukrovarského 
rybníka nedaleko čakovického skatepar-
ku, která je lidmi využívána pro parko-
vání automobilů, nahradí zelená plocha 
s keři a lavičkami. Členové rady pověřili 
realizací jednoho z vítězných projektů 
Participativního rozpočtu 2024 firmu 
Bonsoft, s. r. o.

Darovací smlouva – lavička
Na základě žádosti seniorských spoluob-
čanů budou v ulici Polabské mezi Čako-
vicemi a Miškovicemi umístěny lavičky. 
Tuto trasu senioři často využívají. Lavič-
ky jim tak umožní posezení k odpočin-
ku. Radnice schválila darovací smlouvu, 

která se týká financování jedné lavičky 
Dynamic s dubovým dřevem.

Nové herní prvky na dětském hřišti 
v Miškovicích
V rámci Participativního rozpočtu 2024 
se další vítězný projekt dočká realizace. 
Jedná se o renovaci dětského hřiště Na 
Kačence a jeho doplnění novými herními 
prvky, jako je například kolotoč. Nahra-
dí ty, které byly už odstraněny vzhledem 
k jejich nevyhovujícímu technickému 
stavu. Rada již vybrala dodavatele, kte-
rým je ONYX wood, s. r. o.
Kompletní zápisy z Rady naleznete na 
internetových stránkách https://cako-
vice.cz/Zapisy ‑z‑jednani‑Rady‑MC nebo 
v listinné podobě na podatelně úřadu. ///

Na svých pravidelných zasedáních Rada městské části Praha‑Čakovice 
projednala několik bodů jednání. Vybíráme pro vás některé z nich.
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Bylo	///	U nás

Topol kanadský patří mezi rychle ros-
toucí dřeviny. Zároveň se jedná o strom 
krátkověký. První etapa revitalizace to-
polů mezi ulicí Svěceného a miškovic-
kým lesoparkem je již dokončena a nyní 
se plánuje druhá etapa, protože topoly 
lemující cestu a břeh Mratínského po-
toka jsou již dnes mohutné a stárnoucí 
stromy. Vykazují snížený zdravotní stav, 
což je jednoznačně patrné dle zlome-
ných nejen kosterních větví, ale i celých 
kmenů. To odpovídá poslední vývojové 
fázi stromů, což znamená, že se topoly 
dnes nacházejí na hranici své životnosti. 
Proto radnice přistoupila k jejich revi-
talizaci i v této lokalitě. „Dle dendrolo-
gického průzkumu mají některé stromy 
silně narušenou stabilitu. To se ostatně 
projevuje již nyní zvýšenou pádovostí 
větví. Jelikož se topoly nacházejí podél 
frekventované stezky, přistoupili jsme 
k této revitalizaci zejména z bezpečnost-
ních důvodů. Průběh, zásahy i vhodné 
načasování konzultujeme s odborníky,“ 

Pátý ročník Čakovické 
drakiády
Nad loukou u čakovického sídliště se 
v sobotu 12. října již po páté vznášeli 
draci. Letos počasí oblíbené akci mezi ča-
kovickými sousedy opravdu přálo, foukal 
totiž vítr, a tak draci bez problémů léta-
li, z čehož nejen děti, ale i dospělí měli 
velkou radost. Nechyběl ani doprovodný 
program pro děti. Pozvání opět přijala 
moderátorka Lucie Sinková z Rádia Kiss 
a Signál Rádia, která děti zapojovala do 
různých her a celé odpoledne akci mode-
rovala. Ten, kdo nestihl koupit draka či si 
ho vyrobit, koupil si ho přímo na místě. 
O občerstvení se postaralo Centrum Ber-
manka. Všichni uvítali opékání buřtů. Ve 
stánku Julius Meinl, Pivovar Ferdinad si 
mohli dospělí koupit pivo a pro děti se 
točila třeba malinovka. O velký zážitek se 
jako v loňském roce postaral SDH Miško-
vice. Děti si mohly prohlédnout vybave-
ní hasičských aut, a dokonce i čtyřkolku 
hasičů. Drakiádu pořádala městská část 
Praha‑Čakovice ve spolupráci s faceboo-
kovou skupinou Máme rádi sídliště Ča-
kovice. Organizačně ji zajišťoval tým ve 
složení Miloslav Krejčíček a Jan Kadlec 
za pomoci čakovických sousedů a přá-
tel. „Děkujeme sousedům z čakovického 
sídliště za pomoc, městské části Praha-
‑Čakovice za podporu této sousedské 
akce, Oddělení péče o zeleň a údržbu za 
pomoc při zajištění technické části a SDH 
Miškovice za zpestření programu, za 
krásné dary do soutěží Centru Berman-
ka a Vodafone CZ,“ doplňuje jménem or-
ganizačního týmu Miloslav Krejčíček. ///

Michaela Šimůnková

vysvětluje místostarostka pro životní 
prostředí Soňa Černá.

Pro minimalizaci ekologických škod 
bude na vybraných neperspektivních či 
nestabilních jedincích proveden řez na 
stabilní torzo místo kácení, protože tyto 
staré stromy poskytují mnoho ekolo-
gických funkcí. Často se jedná o vzácný 
biotop například pro různé druhy hmy-
zu vázané na rozpadající se dřevo. Torza 
stromů mohou také sloužit jako potenci-
ální úkryt pro netopýry. Některé topoly 
se nacházejí v tak špatném zdravotním 
stavu, že se v jejich případě musí přistou-
pit k radikálnímu řešení, a to k jejich po-
kácení. „V řešené lokalitě budeme pod-
porovat perspektivní stávající náletové 
dřeviny a stejně jako v první fázi revitali-
zace počítáme i zde s výsadbou pro tuto 
lokalitu vhodných dlouholetých dřevin, 
jako jsou dub letní, olše lepkavá, lípa srd-
čitá či jilmy,“ dodává Soňa Černá.
///

Michaela Šimůnková

Revitalizace topolů v Miškovicích vstupuje 
do druhé etapy
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Otázky	a odpovědi	///	U nás

Tento měsíc pokládá otázku ODS + TOP 09.

Jak hodnotíte aktuálně probíhající kontroly měření rychlosti v naší městské části?

Martin Slavík, ODS + TOP 09, zástupce starosty
V Čakovicích se v posledních letech začalo intenzivněji monitorovat dodržování rychlostních limitů. Jako v jiných 
městských částech i u nás měří rychlost PČR a MP. Činnost dopravní policie se soustředí jak na všechny hlavní 
tahy v Čakovicích, tak na místa, která jsou konzultována jak s příslušnými orgány, tak s občany. Městská policie 
má u nás zatím jen jedno místo, kde může měření provádět, a to v ulici Polabská v Miškovicích. Naším cílem je 
umožnit strážníkům zřídit více takových míst. Na tom pracujeme. Hlavním důvodem zavedení měření rychlosti 
bylo zvýšení bezpečnosti v oblastech s vysokým výskytem chodců, cyklistů a dětí. Mnozí obyvatelé se obávali 
vysoké rychlosti projíždějících automobilů, což vedlo k častým stížnostem. Spolupráce s těmito složkami je tedy 
vítaným krokem. I když jsou opatření z mého hlediska úspěšná, obyvatelé MČ volají po širším pokrytí radary. 
V tom nám pomůže nově zavedený kamerový systém, jehož technologie nám umožní nejen zvýšení bezpečnosti 
v naší městské části, ale pomůže právě v řešení nedodržování povolené rychlosti. Mohu tedy říct, že měření 
rychlosti se stalo důležitým nástrojem pro zajištění bezpečnosti našich občanů. ///

Martin Střelec, Pro Prahu-Čakovice, radní MČ Praha-Čakovice
Aktuálně probíhající kontroly měření rychlosti v naší městské části hodnotím jako přiměřené a dostačující. 
Osobně se po Čakovicích denně pohybuji jako běžec i chodec, a zatím jsem neměl pocit, že by mě nějaký řidič 
svou jízdou ohrožoval. Vnímám spíše to, že zdejší řidiči jezdí většinou ohleduplně a dodržují pravidla. Důležitější 
než samotné kontroly je pro mě to, aby řidiči jezdili slušně a uvědomovali si svou odpovědnost. Kontroly rych-
losti probíhají pravidelně, zejména na místech, kde je to opravdu potřeba, např. v nepřehledné zatáčce u rybníka 
v Miškovicích. Kromě toho jsou prováděny i další namátkové kontroly, které doplňují orientační radary upozor-
ňující na aktuální rychlost. Tento systém považuji za efektivní a dostatečný, protože plní svou preventivní funkci, 
a zároveň nevede k přehnaným restrikcím vůči řidičům. ///

Vladislav Fryč, ČMT + STAN + KDU, zastupitel MČ Praha-Čakovice
Zvýšených kontrol měření rychlosti v naší městské části jsem si nevšiml. Je možné, že jde o dílčí místa a čas, ale 
žádné aktuální kontroly jsem nezaznamenal. Pokud vím, jsou na území naší městské části radary k měření rych-
losti bez záznamu, odpovědnost na snížení rychlosti je tedy na řidiči. Je potřeba vycházet z toho, že jednorázové 
měření situaci nezmění, tomu všichni přizpůsobí aktuální jízdu. Měřit rychlost se záznamem by jistě znamenalo 
její větší dodržování a např. v Třeboradicích u MŠ by toto i dávalo z hlediska bezpečnosti smysl. Ale volba tako-
véhoto opatření by měla následovat až po zvážení jiných opatření, např. úprav komunikace, která zaručí snížení 
rychlosti. Stejně tak si myslím, že odpovědnost za dodržování pravidel a předcházení rizikům je na všech účast-
nících silničního provozu, tedy nejen na řidičích motorových vozidel, ale také na chodcích či lidech na kolech 
či koloběžkách. Co bych určitě uvítal, je omezení průjezdu nákladních automobilů nad 12 tun, které by až na 
výjimky centrem obce projíždět nemusely. ///

Jaroslava Krákorová, ANO, zastupitelka MČ Praha-Čakovice
Jako ukázněná řidička dbalá všech dopravních předpisů, tedy i dodržování rychlosti v obcích, jsem si ani ne-
všimla, že aktuálně měření probíhají, a ani netuším, kde jsou v naší městské části měřiče rychlosti umístěny 
(možná proto, že častěji zdržuji, než překračuji rychlost). Pokud probíhaly kontroly přímo ze strany doprav-
ní policie, taktéž jsem je nezaregistrovala. Vzhledem k neukázněným řidičům, ohromné hustotě provozu na 
našich silnicích a zajištění bezpečnosti, kontrola jistě potřebná je. Co je však z mého pohledu potřebnější, 
je celkové řešení dopravní situace v městské části… Snad v budoucnu tomuto napomůže slibovaný dálniční 
obchvat, ale to už je téma k delší diskuzi. Řidičům vzkazuji toto: Buďte opatrní a ohleduplní, v tom případě se 
nemusíte bát žádné dopravní kontroly. ///

U nás	///	na	YouTube

Jsme teď i na YouTube!

Sledujte na telefonu, co se děje ve vaší 
městské části – kdykoliv, kdekoliv, i z pohodlí 
svého domova. 
Jednoduše načtěte QR kód a užijte si to.

Čakovické posvícení 2024

Reportáž z posvícení tentokrát v režii 
TV Praha.

Čakovický videoměsíčník – říjen 2024

Důležité události městské části Praha‑Čakovice, 
které se staly říjnu.

Čakovické zprávičky

Čakovické zprávičky můžete sledovat každých 14 
dní na youtubovém kanálu MČ Praha‑Čakovice.

Čakovická drakiáda 2024

Letos proběhl pátý ročník této 
sousedské akce.

Lampionový průvod Sokola
Každoročně pořádá čakovický Sokol 
lampionový průvod u příležitosti výročí 
vzniku samostatného Československého 
státu.

Čakovické posvícení 2024

Čakovické posvícení ve stylu country. Pacifik, Fešáci 
a hlavně Věra Martinová naživo v Čakovicích.

JSME
TEĎ I NA

→ ←
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Rozhovor	///Rozhovor	///

vené veterány. My většinou jezdíme ty 
upravené.

Co si mám představit pod těmi 
upravenými?

Jaroslav Slanař: U těch upravených, 
takzvaných speciálů, je motorka cel-
kově upravená včetně motoru a pod-
vozku.

To je docela náročné, udržovat takové 
stroje.

František Slanař: To je hodně náročné.

Kolik času vám to zabere?
František Slanař: Hodně. Bez naší ko-
voobráběcí dílny by se to nedalo ani 
zvládat. Uděláme si tady většinu sami.

Jak často trénujete, abyste se 
udržovali v kondici?

František Slanař: Většinou těsně před 
závody. Podle toho, jak to stíháme. 
Čtvrtek, pátek a v sobotu se jede na zá-
vody.

Jaké závody jezdíte?
František Slanař: Silniční na uzavře-
ném okruhu a terénní, a to většinou 
v oblasti Středočeského kraje. Letos 
jsme to posunuli na vyšší level. Do-
konce na pinckách cestujeme. Absol-
vovali jsme cestu kolem republiky, to 
bylo 2012 kilometrů. Trvalo nám to 
od pátku do pátku. Vlastně jsme ko-
pírovali české hranice. Start byl v Lí-
beznicích u benzínové pumpy. Od-
tamtud jsme pokračovali na sever 
na Dubou, přes Šluknovský výběžek 
až do Cvikova a dál po hranicích, co 
to šlo nejvíc. Měli jsme dokonce do-
provodné vozidlo, které řídila Alena 
Trnková. V něm se vezla bagáž a ná-
hradní díly. Jeli jsme ve složení já, 
brácha, Petr Vomáčka z Třeboradic, 
Jirka Prouza mladší z Třeboradic, Er-
vin Trnka z Tišic a Fanda Servínský 
z Baště. Ten nám dělal vodiče. Měl na 
motorce upevněný mobil s navigací 
a vedl nás. Teď už mu neříkáme jinak 
než stopař. (směje se)

Máte už na příští rok naplánovanou 
další vyjížďku?

Jaroslav Slanař: Jasně. Pojedeme do ra-
kouských a italských Alp a pak se vy-
dáme dál na jih až do Benátek. Bude to 
trvat odhadem tak deset dní.

To bude ale velké dobrodružství.
František Slanař: Bude, máme už pře-
ci natrénováno v České republice.  
(směje se)

Který závod je pro vás nejtěžší?
František Slanař: Pětihodinový terénní 
závod, kde se střídáme. To nejede je-
den člověk, to by ani nedal. Ale jeden 
stroj to vydržet musí. Střídáme se na 
motorce s bráchou a ještě s mým sy-
nem Frantou.

Takže tři honíte jednu motorku?
František Slanař: Ano, přesně tak. Pak 
jsme z toho všichni celý měsíc doslova 
rozbití. (směje se)

Který závod máte nejraději?
Jaroslav Slanař: Nepomucký trojúhel-
ník. To je evropský závod veteránů. Je 
rozdělen do 21 kategorií motocyklů 
veteránů, a to výrobou od roku 1930 
do roku 1978. Sjedou se tam závodní-
ci téměř ze všech koutů Evropy, napří-
klad z Anglie a Itálie.

Pionýr je česká výroba?
Jaroslav Slanař: Vývoj Jawy 50 Pionýr 
byl u nás v Jawě, pak výrobu v době 
Československa převzala Povážská 
Bystrica na Slovensku.

Jaké máte další plány?
Jaroslav Slanař: No, někdy v budoucnu 
bychom chtěli zkusit vytrvalostní 24ho-
dinový terénní závod v Dolním Bouso-
vě. Musíme na to připravit hlavně mo-
torky. Je to vlastně nejprestižnější 
závod pionýrů. Mimo závodních strojů 
musíme ještě vyřešit světla na motor-
kách a helmách. Pojedeme tam jak mo-
tokrosovou, tak částečně autokrosovou 
trať. V týmu se střídají tři až čtyři jezdci.

A příští rok?
František Slanař: Závodíme od jara až 
do podzimu. Jezdíme Mlékojedy, Ho-
vorčovice, Záryby, Kozojedy, Jílovi-
ce u Třeboně. Samozřejmě o prázd-
ninách nesmí v našem plánu chybět 
Nepomucký trojúhelník. Jsme dobrá 
parta nadšenců. Byli jsme na vyjížď-
ce v Jánských Lázních a bylo nás tři-
náct. Zajeli jsme si i do Polska. Tak ně-
kdy před sedmi roky se k nám přidala 
mladší generace závodníků, což je moc 
fajn. Jsou šikovní a umějí si pincka už 
i naladit.

Měli jste už nějaké pády a zranění?
František Slanař: Jasně že měli. 
Bez toho to ani nejde. Když neu-
padnete, nikdy nezjistíte svůj limit.  
(směje se)

Závodí ještě někdo z Třeboradic?
František Slanař: Jirka Prouza, jeho 
syn Marek, Petr Vomáčka a můj syn 
Franta. Závodí také Jiří Prouza starší, 
a to ve svých 79 letech. Letos s námi 
jel hodinový závod silnice‑terén 
v Mlékojedech a dojel to. Jeho syno-
vi se to moc nelíbí. Bojí se, aby se ne-
zranil, ale on se snaží jezdit opatrně. 
Vždycky dostane pohár za nejstarší-
ho jezdce. Starší tam totiž nikdo jiný 
není. Na závody nás jezdí povzbuzo-
vat velká osobnost Třeboradic, veli-
ce úspěšný bývalý závodník na moto-
kárách a formulích Easter pan Václav 
Lím. V 83 letech skočí do auta a při-
jede za námi do Nepomuku, Hořic či 
Jičína. Povídá si tam i s jinými závod-
níky, ale nikdy nezapomene za námi 
přijít do depa. Vždy říká: „Kluci, vám 
to pěkně jede.“

Jak Třeboradičtí obstávají na 
závodech?

Jaroslav Slanař: Dobře, často stojíme 
na bedně. (směje se) 

///
Michaela Šimůková

Kdy jste začali závodit?
František Slanař: To je asi tak 20 let. 
Tenkrát malé závody za bývalou sto-
dolou (dnes zde stojí čakovické sídli-
ště) organizovali Luďa Žofák a Ondra 
Kopička.

A kdy jste začali závodit 
profesionálně, mimo Třeboradice 
a Čakovice?

Jaroslav Slanař: Když začaly závody 
na Slapech. Ty připravovali Luďa Žo-

fák s Ondrou Kopičkou. Pak jsme za-
čali jezdit Mlékojedy, takzvané Pneu-
hru závody, které organizoval Pavel 
Hruška. A to už jsme v té době začali 
jezdit i Tetín, Tři Dvory, Kostelec nad 
Labem a Sedražice. Jednalo se o tří-
hodinové a dvouhodinové vytrvalost-
ní závody.

Jak to probíhá?
František Slanař: Nejdřív absolvujeme 
dvacetiminutové rozjížďky, které fun-

gují jako kvalifikace. Po rozjížďkách 
se jezdí vytrvalostní závody, dvouho-
dinovky a pětihodinovky, kterých se 
účastníme v Licomělicích.

Na jakých strojích jezdíte?
Jaroslav Slanař: Na Jawě 50 Pionýr, 
upravených i sériových.

Jaké jsou tedy kategorie pionýrů?
Jaroslav Slanař: Závody jsou rozděleny 
do kategorií pro upravené a neupra-

Jaroslav	a František	Slanařovi	
z Třeboradic:	Úspěšní	závodníci	na	
motorkách	veteránech
Za posledních pár let nasbírali bratři Slanařovi na 70 vítězných pohárů. Závodům na motorkách 
veteránech v Třeboradicích nepropadli jen oni, ale i Petr Vomáčka, Jiří Prouza mladší a starší, 
Marek Prouza a František Slanař mladší. Soupeřům se stali obávanými protivníky. Často totiž 
ze závodů odjíždějí ověšeni vítěznými věnci.
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Historie	/// Historie	///

Kronikářské	perličky	obcí	Čakovice	
a Třeboradice	–	rok	1967
Historie zaznamenala rok 1967 jako 
rok, na jehož sklonku žil osmnáct dní 
člověk se srdcem jiného člověka. První 
transplantace srdce na světě byla pro-
vedena v Kapském Městě. Nelze se při 
tom nezamyslet nad lidmi, kteří umírají 
ve válkách a kteří by mohli žít s vlastním 
srdcem dál i bez chirurgie. Válka stále 
zuří ve Vietnamu. Také na Středním vý-
chodě vypukla válka, a to arabsko‑izrael-
ská, ve které byly arabské státy poraženy 
a značná část jejich území okupována. 
V Řecku byl proveden vojenský puč.

Čakovice
Obec má 7.525 obyvatel, je zde celkem 
1.047 domů s 1.959 byty o celkové obyt-
né ploše 75.300 m2 – na 1 obyvatele 
připadá průměrně 10 m2. Místní školy 
navštěvovalo 984 žáků. V mateřských 
školách a jeslích bylo umístěno 150 dětí. 
Počet důchodců v obci dosáhl počtu 
1.250 osob. Ke konci roku bylo v eviden-
ci 56 žadatelů o obecní byt, 241 žadatelů 
v n. p. Avia a 5 žadatelů v n. p. Pražské 
cukrovary. V n. p. Závody průmyslové 
automatizace (ZPA) v souvislosti s pro-

váděním družstevní výstavby nemají 
žádného žadatele o byt. Rada vydala sou-
hlas k výstavbě teplárny, teplovodu a pa-
rovodu od Třeboradic pro severní město 
s podmínkou, že povede pod zemí.

V noci z 21. na 22. února přehnala se 
přes Čakovice vichřice nebývalé prud-
kosti. Bylo poškozeno mnoho střech, po-
stiženy byly hlavně bytové jednotky Avie.

Letošní prvomájové oslavy byly za-
hájeny jako každoročně průvodem ze 
seřadiště u Avie na stadion Sparta-
ku. Po slavnostním projevu se kona-

lo utkání v kopané. Od 4. do 9. května 
byli v Čakovicích na návštěvě francouz-
ští gymnasté. Hosté si prohlédli zdej-
ší závody Avie, cukrovar a ZPA. Na ná-
rodním výboru jim byly předány dárky 
z českého skla. Proběhlo sportovní 
utkání mezi družstvem okresu Pra-
ha‑východ a francouzským sportov-
ním klubem Liberta–Bischheim, které 
skončilo vítězstvím domácích. 2. srp-
na zemřel v Měšicích čakovický kněz, 
děkan P. Vrtaník. V Čakovicích působil 
19 let. Pohřeb se konal 7. srpna za ve-
liké účasti občanstva, které chtělo vi-
dět kněžský pohřeb. Od r. 1900 neze-
mřel v Čakovicích žádný kněz, který by 
byl pochován na zdejším hřbitově. Po-
hřební obřady vykonal biskup Franti-
šek Tomášek. Přítomno bylo 32 kněží. 
Ve svatební síni MNV oslavily dva páry 
zlatou svatbu: Jaroslav a Růžena Kaň-
kovi, Josef a Marie Zollmanovi. Kultur-
ních akcí se v obci mnoho nepořádá, 
zato návštěvnost kina stále roste. Cel-
kem kino navštívilo 66.473 osob, trž-
by za vstupné činily přes 300 tisíc Kčs. 
Činným spolkem v obci je Čs. svaz ovoc-
nářů a zahrádkářů. Přes obětavou prá-
ci členů komise veřejného pořádku se 

v obci vyskytují časté případy řádění 
chuligánů, ničení přírody a vloupání.

Třeboradice
Místní jednota ČSPO měla v roce 1967 39 
členů. Během roku bylo konáno 16 cvi-

čení, v době žní byly ustanoveny požární 
hlídky a členové se účastnili brigád při 
sběru železného šrotu a při sklizni sena. 
K činnosti TJ Sokol poznamenávám, že 
byl od TJ Sparta Praha zakoupen dřevěný 
stavební materiál, který bude použit na 
zastřešení kabin na hřišti, dále bylo opat-
řeno 100 m drátěného pletiva, železné 
sloupky a barva. Třeboradická knihovna 
má 2.828 svazků. Školu navštěvuje 37 
žáků 1.–4. ročníku. MDD děti prožily na 
hoře Říp, navštívily Staroměstskou rad-
nici a Hradčany, byly na exkursi ve stát-
ním statku a na pochodovém cvičení.

Poslanci odhlasovali přijetí záko-
na o hlavním městě Praze, který nabu-
de účinnosti dnem 1. ledna 1968. Budiž 
uvedena skutečnost, že na základě § 19 
zákona 111/1967 Sb. ze dne 30. 9. 1967 
o hlavním městě Praze byly Čakovice, 
spolu s Miškovicemi a Třeboradicemi, 
připojeny k území hlavního města Prahy, 
a staly se jeho městskou částí. ///

Z kronikových zápisů
Františka Mlejnka a Jana Širce

Třída učitelky Dany Dlouhé, 
fotoarchiv kroniky

Bytové jednotky n.p. Avia,  
fotoarchiv Zd. Kroužela

Čakovice, fotoarchiv Zd. Kroužela
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TJ	Sokol	Čakovice	///

Moc jim to chutnalo. V přízemí tvořily 
v dílničce na téma podzim. A jaký by to 
byl halloween bez té správné masky? 
A tak děti nadšeně uvítaly malování na 
obličej. Tematicky namaskované se pak 
přesunuly do fotografického koutku, kde 

Průvod v doprovodu vojenské kapely, 
jejíž členové jsou vojáci z posádkové 
hudby a hradní stráže, v čele se zástupci 
TJ Sokola se vydal do zámeckého parku 
a za účasti městské policie pokračoval 
do Husova parku, kde za zvuků smuteč-
ního pochodu položili sokolové kytici 
k památníků Jana Husa a rozsvítili svíč-
ky. Na závěr zazněla česká státní hymna. 
„Děkujeme městské části Praha‑Čakovi-

jim fotograf udělal fotku na památku. 
Ten správný adrenalin však zažily na dis-
kotéce a koncertě ve velkém sále. Tančily 
i ty nejmenší a přidali se k nim dokonce 
i jejich rodiče. Komorní a velice pohodo-
vá halloweenská akce se dětem a dospě-

ce za podporu a městské policii z Letňan 
za pomoc,“ doplňuje starostka TJ Sokola 
Čakovice Ivana Heřmánková.

Vystoupení vojenské kapely bylo pro 
všechny nezapomenutelným zážitkem. 
Je totiž jedinou kapelou, která umí hrát 
za pochodu. Na trubku v ní hraje Zdeněk 
Hrouda, který je bývalým žákem ZUŠ Ma-
rie Podvalové.

lým velice líbila, a proto se na ni mohou 
všichni těšit i v příštím roce.

Městská část Praha‑Čakovice děkuje 
všem dobrovolníkům za pomoc. ///

Michaela Šimůnková

Sokolové	v Čakovicích
TJ Sokol Čakovic je dobrovolným, nezá-
vislým a demokratickým spolkem. V So-
kole je v současné době registrováno 40 
členů. V tělocvičné jednotě se cvičí v úte-
rý od 16.30 do 17.30 a v pátek od 17 do 
18 hodin v sokolovně. Jedná se o kondič-
ní cvičení pro ženy i muže všech věko-
vých kategoriích. Aktivních cvičenců je 
sdruženo mezi 20 a 30. Sokol pořádá vý-
lety nejen pro své členy, ale i pro přátele 
a všechny, kteří si chtějí užít hezký den. 
Vyhledávaný a dětmi oblíbený se stal 
lampionový průvod, který Sokol pořádá 
každý rok v říjnu při příležitosti státního 
svátku. Mnohé děti zde poprvé slyší hrát 
naživo dechovou hudbu, státní hymnu 
a smuteční pochod.

„Je pravdou, že nenosíme sokolský 
kroj, bratře a sestro se oslovujeme jen 
zřídka, zato se snažíme předávat ušlech-
tilé češství s čistým lidstvím, které tak 
geniálně vyjádřil Miroslav Tyrš: v zdra-
vém těle zdravý duch. S nadějí, že Ema 
Kudrnová, Vlastík Vyhlídka, Olda Krepuš, 
Pepa Mrštík, Pepa Legner, Věra Legne-
rová a Alena Lustigová odněkud z velké 
dálky souhlasně přikyvují: děláte to dob-
ře,“ říká starostka Sokola Ivana Heřmán-
ková.

Sokol v Čakovicích byl založen v roce 
1895. Významnou událostí bylo polože-
ní základního kamene sokolovny v roce 
1927. ///

Michaela Šimůnková

Premiéra	halloweenu	
v komunitním	centru	
Sýpka	se	vydařila

Lampionový	průvod		
s TJ	Sokol	Čakovice

V pátek 25. října si mohly děti s rodiči poprvé užít halloween 
v čakovickém komunitním centru. Hned u vchodu je přivítaly dámy 
v kostýmech. Děti si v kuchyňce zdobily muffiny, a jak to bývá 
zvykem, ujídaly polevy i zdobení. 

Den vzniku samostatného československého státu TJ Sokol Čakovice oslavuje každoročně 
lampionovým průvodem, nejinak tomu bylo letos. Letošní, už 18. ročník se konal ve čtvrtek 24. října. 
Nádvoří čakovického zámku se v podvečerních hodinách zcela zaplnilo rodinami s dětmi s lampiony. 
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KC	Sýpka	///

Poznámka redakce: Dr. M. Tyrš byl spo-
luzakladatelem Sokola v Čechách v roce 
1862.
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Školství	/// Senioři	///	U nás

Den Čas Akce Prostor Poznámka

Pondělí

10.00–11.00 Jóga	na	židlích DPS Třeboradice od 2. 9. 2024
14.00 Svaz	tělesně	postižených KC Sýpka celoročně
15.00–17.00 Konzultace	v sociální	oblasti KC Sýpka 1. pondělí v měsíci
17.00–18.00 Přednáška	Diakonie KC Sýpka 1. pondělí v měsíci
16.00–18.00 Konzultace	v sociální	oblasti KC Sýpka 3. pondělí v měsíci

Konzultace	po	tel.	domluvě KC Sýpka ostatní pondělky
17.00 Jóga Tělocvična ZŠ Dyjská od 2. 9. 2024

Úterý

9.00 Nordic	Walking Zámecký park
9.00–10.00 Angličtina –	začátečníci KC Sýpka od 3. 9. 2024
10.10–11.10 Angličtina –	pokročilí KC Sýpka od 3. 9. 2024
13.30–15.30 Trénování	paměti KC Sýpka, velký sál, 1. patro od 22. 10. 2024

Středa Přednášky-workshopy 1x měsíčně

Čtvrtek 9.00 Nordic	Walking Zámecký park
9.30–10.30 Němčina KC Sýpka od 5. 9. 2024

Pátek
9.00 Jóga	na	židlích KC Sýpka, velký sál, 1. patro poslední pátek v měsíci 

od 8.00

9.00–11.00 Tvůrčí	dílna	pro	seniory
Je	nutné	se	hlásit	předem! KC Sýpka, velký sál, 1. patro poslední pátek v měsíci

Kontakty Informace	o kurzech	a aktivitách	pro	seniory	a přihlášky	na	kurzy:
Michaela Kubernatová, tel. 777 482 981, prosíme telefonovat pouze v pracovní době UMČ.

Kurzy	pro	seniory

Prosincové	tvůrčí	dílny	v KC	Sýpka	ve	velkém	sále	v 1.	patře
6. prosince od 10 hodin –  vánoční věnec – tvoření s Vladimírou Ludkovou
11. prosince od 10 hodin  – vánoční svícen z živých květů
20. prosince od 10 hodin  –  ozdoba z drátků a korálků na stromeček nebo šperk

Předvánoční	dopoledne	
v Mateřské	škole	Čakovice	I
Děti a zaměstnanci Mateřské školy 
Čakovice I vás srdečně zvou na 
společné předvánoční dopoledne, 
které se bude konat 18. 12. 2024, 
od 10,00 hod. v Mateřské škole 
Čakovice I.

Děti a paní učitelky si pro vás 
připravily program a paní 
kuchařky malé pohoštění.

Těšíme se, že společně strávíme 
krásné dopoledne v adventním 
čase.

Vstup do MŠ z ulice Jizerské (po pěší 
zóně, za novou základní školou)

Vycházka	
s kronikářkou
10. 12. České korunovační klenoty 
na dosah
Sraz účastníků na stanici autobusu č. 302 
Letňany (u metra směr Vinoř) ve 12.50 
hod., odjezd autobusu 12.58 hod. Vy-
stoupíme na stanici Moravanská ve Vi-

V úterý předstoupil před studenty 
Ing. Aleš Boštička, bývalý dlouholetý 
ředitel Filmových laboratoří Barrandov, 
který v současné době přednáší na ka-
tedře kamery FAMU laboratorní zpra-
cování kinematografických filmů. Cílem 
jeho semináře bylo seznámit žáky s his-
torií a současností audiovizuální tvorby 
a s nenahraditelnou úlohou fyziky a che-
mie ve filmografii.

Po ukončení první úterní přednášky se 
ujal slova Ing. et Bc. Martin Šembera, kte-
rý přiblížil chod papírenské firmy, a to od 

samotné výroby přes oslovení zákazníků 
až po zahraniční obchod.

Čtvrtečním hostem se stal Mgr. Ru-
dolf Rosa, PhD. Ten působí jako pedagog 
Matematicko‑fyzikální fakulty Univerzi-
ty Karlovy, konkrétně v Ústavu formální 
a aplikované lingvistiky. V projektu THE-
aiTre společně s dalšími odborníky vyví-
jí systém generování scénářů divadelních 
her za pomoci umělé inteligence. A právě 
umělá inteligence a její pronikání do na-
šich životů byla tématem jeho semináře.

Cyklus Příroda a souvislosti zakonči-

la přednáška vedoucího Katedry teleko-
munikační techniky ČVUT doc. Ing. Jiřího 
Vodrážky, PhD. Ten hovořil o telekomu-
nikaci a jakým směrem se v současném 
světě ubírá. Zdůraznil přednosti a úskalí 
využití dnešních komunikačních techno-
logií v souladu s pojmem souvislosti, ob-
saženým v názvu akce.

Profesor Pavel Bouček, který cyklus 
seminářů organizoval, uvádí: „Uspořá-
dáním této akce jsem chtěl žákům gym-
názia nabídnout pohled do vysokoškol-
ského studia přírodních věd, ale i do 
praktického profesního využití fyziky, 
chemie a informatiky v různých oborech 
lidské činnosti. Věřím, že tento počin ně-
koho inspiroval k dalším úvahám o jeho 
studijním směřování, a jsem velmi potě-
šen, že se během obou dní do Sýpky do-
stavilo přes 100 našich žáků.“

Jaký přínos měl pro žáky cyklus 
přednášek? Na to jsme se některých 
zeptali.

Václav Zahrádka (6. S – maturant): 
„Skvěle promyšlená kombinace věd 
a výborné prezentace od pozvaných 
hostů.“

Tomáš Pokorný (6. S – maturant): 
„Akce byla velmi zajímavá, hlavně se 
mi líbila různorodost prezentovaných 
oborů. Myslím si, že spousta spolužá-
ků tam mohla najít inspiraci pro bu-
doucí studia.“

Klaudie Rejmanová (3. S): „V místech 
staré sýpky, kde na mě dýchala his-
torie a byla jsem obklopena moderní 
architekturou, jsem byla fascinovaná 
přednáškami o technologické budouc-
nosti, především o vývoji umělé inteli-
gence a internetu.“

Zora Pilařová (3. S): „Přednáška 
o umělé inteligenci a telekomunikaci 
v kombinaci s okouzlujícími prostory 
Sýpky byla úžasná. Nové poznatky ve 
mně rezonovaly ještě dlouho.“ 
///

Michaela Šimůnková

Příroda	a souvislosti	2024,	
zajímavý	cyklus	seminářů
Cyklus seminářů na téma příroda a souvislosti organizovalo 
Gymnázium Čakovice v komunitním centru Sýpka. Semináře se 
konaly v úterý 22. října a ve čtvrtek 24. října. Žákům přednášely 
významné osobnosti z oblasti akademického světa, vědy, médií 
a managementu.
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noři a projdeme lesoparkem s naučnou 
stezkou (cca 1,5 km) do areálu ctěnické-
ho zámku. Zde v 15 hodin navštívíme Li-
terární kavárnu (vstup možný 45 minut 
před začátkem konání akce) a poslech-
neme si vyprávění Jiřího Urbana, šper-
kaře, klenotníka, restaurátora a autora 
kopií korunovačních klenotů, toho času 
vystavených v zámku. Vstupné 70 Kč za-
hrnuje i kávu, čaj a drobné občerstvení. 
Poté si prohlédneme výstavu České ko-
runovační klenoty na dosah. Návrat au-
tobusem od zámku.

Kvůli rezervaci míst v kavárně se pro-
sím tentokrát nahlaste na tel. 283 061 427 
(pí. Matrasové) nejpozději týden před 
akcí. ///

Na vyšperkovanou vycházku s vámi se 
těší  vaše kronikářka Jarka Krákorová.
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Sociální	oblast	///

Moudrá síť pomůže seniorům zvládat 
moderní technologie, zatímco terénní 
psychologické poradenství od organi-
zace Život 90 nabízí odbornou podporu 
pro seniory i pečující v těžkých život-
ních situacích. Obě služby jsou zdarma 
a jejich cílem je posílení soběstačnosti 
a duševní pohody jednotlivců v domácím 
prostředí.

Technická a psychologická pomoc až 
k vám domů
V Diakonii Praha neustále hledáme nové 
způsoby, jak podpořit ty, kteří pečují 
o své blízké. Pokud ubývá sil, je dobré vě-
dět, že existují služby, které mohou při-
jet až domů. Kromě pečovatelské služby 

a domácí zdravotní péče vám chceme 
představit dvě nové a trochu netradiční 
služby – praktickou pomoc s technologi-
emi a terénní psychologickou podporu.

Moudrá síť
Moderní technologie nám usnadňují 
život, ale držet krok s novými aplika-
cemi není snadné. Potřebujete nahrát 
fotky nebo načíst QR kód, ale nemáte 
se koho zeptat? Diakonie Praha se sta-
la partnerem projektu Moudrá síť, kte-
rý pomáhá seniorům 60+ s ovládáním 
chytrých telefonů, tabletů nebo počíta-
čů. Stačí se obrátit na web moudrasit.cz 
nebo zavolat na +420 800 220 044 nebo 
+420 778 701 780 a říct, že jste od Dia-

konie Praha. Digitální asistent vám pak 
pomůže – buď u vás doma, v knihovně, 
v klubovně pro seniory nebo jinde, kde 
vám to vyhovuje. Digitální asistenti jsou 
akreditovaní dobrovolníci, kteří ve svém 
volném čase pomáhají starším spoluob-
čanům držet krok se zrychlující se do-
bou.

Terénní psychologické poradenství 
Život 90
Každý z nás se může dostat do situace, 
kdy se potřebuje svěřit s těžkostmi nebo 
si popovídat o svých starostech. Někdy 
je k tomu potřeba i odborná pomoc. Ži-
vot 90, organizace s dlouholetou tradi-
cí, nabízí seniorům a pečujícím terénní 
psychologické poradenství přímo doma. 
Pokud vás trápí samota, úzkost či obavy 
a nemůžete se dostavit do poradny, zavo-
lejte na +420 605 444 334. Na tomto čís-
le můžete nechat i SMS zprávu a pracov-
ník poradny se vám ozve. Psycholog si 
pak s vámi domluví návštěvu u vás doma. 
Služba je zcela zdarma a důraz klade 
především na osobní přístup a podporu.

Věříme, že tyto služby pomohou i vám 
nebo vašim blízkým.

Kontakty pomoci:
Moudrá síť (technická pomoc seniorům)
www.moudrasit.cz, +420 800 220 044

Terénní psychologické poradenství  
Život 90
www.zivot90.cz, +420 605 444 334
///

Martina Rafačová, DiS.
Vedoucí pečovatelské služby

Pečovatelská služba
Diakonie Praha

Zpracovala: Michaela Šimůnková

Pomoc	až	ke	dveřím:	Technická	
i	psychologická	podpora	přímo	
u	vás	doma
Péče o blízké je náročná, a proto je důležité vědět, na koho 
se můžete obrátit. Diakonie Praha přináší informace o dvou 
užitečných službách, které můžete využít z pohodlí domova. 
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Webové stránky oddílu: 
www.nhcakovice.cz
Facebook: NH Čakovice
Instagram: hazenacakovice

První doložené oslavy vzniku národní 
házené v Čakovicích se datují do roku 
1947, kdy se slavilo dvacetileté výročí 
oddílu (oslavy se slavily se zpožděním, 
patrně kvůli probíhající druhé světové 
válce). Následná výročí se slavila porůz-
nu – většinou k roku 1925, později k prv-
ní nepřímo doložené zmínce o založení 
oddílu roku 1924.

Další velké jubilejní oslavy jsou dolože-
ny až v roce 1960, kdy TJ Spartak Čako-
vice oslavil pětatřicáté výročí. Dosud nej-
větší sláva se konala roku 1975, kdy oddíl 
slavil své padesátileté fungování. V rámci 
tohoto jubilea se zde pořádal přebor žá-
kyň Československé socialistické repub-

liky, kterému házenkáři věnovali mnoho 
času a příprav. Hlavní oslavy se konaly za 
přítomnosti významných hostů, aktuál-
ních i bývalých hráčů a příznivců národní 
házené v čakovické sokolovně.

Na oslavy se navázalo i roku 2004, kdy 
oddíl v rámci osmdesátých oslav pořá-
dal mezizemské utkání Čechy X Morava. 
Na tyto oslavy bylo navázáno i při letoš-
ních oslavách stoletého jubilea. V jejich 
rámci se v dubnu konala celodenní akce 
s exhibičními zápasy jednotlivých slo-
žek a v červnu Pohár starších žákyň Čes-
ké republiky. Po vzoru výročí minulých 
bude i ke stu letům vydána kronika na-
šeho oddílu, čímž bude navázáno na kro-

niky z let 1960 a 1975 sepsané hráči 
a funkcionáři Čeňkem Vaverkou a Miro-
slavem Krejčou.

…a další tradice
Již dlouhá léta se v oddílu udržuje tradice 
podzimních oslav. Stejně jako nyní i dří-
ve se po skončení zimní sezóny scházeli 
hráči, kteří před výroční schůzí změřili 
své síly v přátelském utkání svobodní X 
ženatí (v některých letech pro nedostatek 
svobodných hráčů pouze hrající X nehra-
jící, dnes známé jako Staré gardy). Tato 
utkání se hrála pravděpodobně již od 
padesátých let a stala se oblíbenou krato-
chvílí místních házenkářů, od roku 1974 
i házenkářek. Mimo těchto akcí se dlouho-
době pořádal turnaj mužských složek Pri-
mát Čakovic a ženské turnaje Memoriál 
Antonína Vrzala a Miroslava Krejči.

Na přelomu 50. a 60. let se čakovičtí há-
zenkáři zapojili do nácviků skladby s míči 
na II. spartakiádu. Jejich letité trénování 
na hřišti se osvědčilo a díky výbornému 
ovládání míče byli po absolvování okres-
ních a krajských spartakiád vybráni pro 
cvičení přímo na Strahově, kterého se zú-
častnilo celkem 61 členů oddílu.

Čakovická házená se také snažila 
o zpopularizování tohoto sportu v neda-
lekých obcích. Díky těmto snahám vzni-
kl roku 1962 oddíl v nedalekých Pře-
zleticích, který měl však dlouhodobě 
pouze družstva mládeže. Aby se zvýšil 
zájem o tuto hru, byl po vzájemné do-
mluvě v Přezleticích jedné letní neděle 
uspořádán Čakovický házenkářský den 
a všechna čakovická družstva se přesu-
nula do Přezletic, kde sehrála ukázková 
(propagační) utkání ukazující krásu ná-
rodní hry.

Děkujeme čtenářům, že si s námi u pří-
ležitosti stoletého výročí připomněli his-
torii tohoto ryze českého sportu a jeho 
tradici zde v Čakovicích. ///

Mgr. Anna Syslová
Zpracovala Michaela Šimůnková
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Jak	se	slavilo	aneb	
házenkářská	výročí…
Minulý měsíc jste se dočetli, kde se v Čakovicích nacházela hřiště 
národní házené. V letošním posledním čísle si připomeneme 
házenkářské tradice a oslavy.

50. Výročí, 1975, oslavy v sokolovně, menší obrázek: 50. výročí, 1975, zápas starých gard
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Medailová	sklizeň	nohejbalových	
Čakovic.	Mistrovský	titul	slaví	
muži	i ženy!

Superfinále bylo jako tradičně ozdobou 
celé nohejbalové sezóny a Čakovice opět 
patřily mezi hlavní aktéry sklizně cen-
ných kovů. Ale popořádku…

Galerií této vrcholné přehlídky byla 
zvolena sportovní hala Aera Vodocho-
dy, domovská aréna volejbalového Aera 
Odolena Voda. Hala s výbornou dostup-
ností z Prahy a kapacitou cca 800 míst 
se ukázala jako ideální řešení. Již od rána 
zde pulsovala vroucí atmosféra, kterou 
vytvořili příznivci finalistů dorostenec-
ké ligy ze Stříbra, respektive Pekla nad 
Zdobnicí. Ve velmi vyrovnaném utká-

ní byl nakonec šťastnějším celek Stříbra 
poměrem 4:2.

Následně se na scéně objevil první 
z týmů Čakovic, konkrétně ženy. Ve finále 
vyzvaly historicky nejúspěšnější ženský 
tým TJ Slavoj Český Brod. Čakovice byly 
v tomto utkání mírným favoritem, jelikož 
za celou základní část nepoznaly hořkost 
porážky. Český Brod byl však jediný, kdo 
jim dokázal vzít alespoň bod, a to za vzá-
jemnou remízu 5:5.

„I proto děvčata s Čakovic nic nepodce-
nila a nastoupila k utkání s respektem, ma-
ximálně připravená. Od začátku zatlačila 

Ač žně jsou spíše doménou konce léta, v nohejbalu toto období připadá obvykle na rozhraní 
října a listopadu. A v případě nohejbalového týmu TJ AVIA Čakovice šlo o žně medailové 
a bohaté! 
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soupeřky do defenzivy a i přes vyrovnaný 
průběh dílčích zápasů dokázala v závěrech 
zlomit většinu setů na svou stranu. Vý-
sledkem bylo vítězství 5:2, obhajoba titu-
lu z loňského roku a první čakovické zlato,“ 
popisuje průběh ženského finále Jan Kant-
ner, sekretář oddílu TJ AVIA Čakovice.

Třetí dějství bylo vrcholem celého dne. 
Pod dohledem kamer ČT4 Sport se v pří-
mém přenosu utkali dva hegemoni no-
hejbalové extraligy několika posledních 
let, týmy Čakovic a Modřic. Statisticky 
úspěšnějším byl mnohonásobný šam-
pion z Modřic posílený o reprezentační 

oporu Pavla Kopa, který se v letním pře-
stupu vrátil z Holic. Pro Čakovice naopak 
hrála letošní dominance v základní čás-
ti extraligy, kde již dvě kola před koncem 
měly zajištěný postup z prvního místa.

Utkání od začátku nenechávalo nikoho 
na pochybách, že se bude jednat o napí-
navou podívanou. Nejprve vedly Modři-
ce 1:0, následně Čakovice otočily na 2:1, 
pak opět Modřice kontrovaly na 4:2 a na 
konci druhé odvetné trojice měly dokon-
ce mečbol! Čakovičtí však odolali a ko-
rekcí na 4:3 uvedli halu do varu. Když 
první odvetná dvojice vydřela vyrovná-
vací bod, drama dosáhlo vrcholu.

„Poslední sestava Čakovic nastoupila 
na kurt neskutečně „nahecovaná“ a od 
začátku bylo vidět, jak moc stojí o další 
titul. Precizní, téměř bezchybnou hrou 
nedávala soupeři prostor pro sebemenší 
chybu a každé selhání Modřic tvrdě tres-

tala. První vybojovaný set byl pro soupe-
ře definitivním zlomem, ve druhém dvo-
jice T. Chadim a L. Souček nechala naplno 
propuknout svou euforii a hnána frene-
tickým davem fanoušků ukončila stavem 
10:6 utrpení Modřic. Druhý historický ti-
tul Čakovic byl na světě po výsledku 5:4. 
Zároveň Čakovice opanovaly celé super-
finále a zaznamenaly první historický 
double kombinací titulů žen a mužů,“ ne-
skrývá Jan Kantner nadšení z úspěšného 
vrcholu celé sezóny.

Kromě dvojité porce zlatých medailí se 
na závěr sezony dočkal čakovický nohej-
bal ještě další pocty. „Třešničkou na dor-
tu je nominace tří hráčů Čakovic – Zdeň-
ka Kalouse, Jakuba Chadimy a Milana 
Kučery pro nadcházející MS, které pro-
běhne druhý listopadový víkend v Buda-
pešti,“ dodává Jan Kantner.

Superfinále žen
Čakovice – Český Brod 5:2 
(vývoj utkání 1:0, 1:1, 4:1, 4:2, 5:2)
Sestava Čakovic: Barbora Cihlářová, Te-
reza Dvořáková, Věra Nejedlá, Kristýna 
Plechatá, Irena Cibulková, Aneta Fojtíko-
vá, Adéla Sekáčová, Andrea Matysková. 
Trenér: Olga Řezáčová.

Superfinále mužů
Čakovice – Modřice 5:4 
(vývoj utkání 0:1, 2:1, 2:4, 5:4)
Sestava Čakovic: Jakub Chadim, Tomáš 
Chadim, Jiří Kalous, Zdeněk Kalous, 
Milan Kučera, Ondřej Pachman, Lukáš 
Souček, Jaroslav Vacek. Trenér: Michal 
Doucek.
///

Jan Kantner
sekretář NO, TJ AVIA Čakovice 

zpracoval Michal Káva
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Cílem programu Čistá energie Praha je 
motivace vlastníků bytových objektů 
k realizaci úspor energií a zlepšení kva-
lity ovzduší na území Prahy v trvale obý-
vaných bytových objektech s důrazem na 
potřebu snižování závislosti na dováže-
ném zemním plynu.
 
Program je určen na podporu instalací 
tepelných čerpadel, akumulačních ná-
drží v rodinných domech s vytápěním 
kotlem na pevná paliva 3. a vyšší emisní 
třídy, solárních termických systémů a re-
gulace parametrů otopné vody z dálko-
vého vytápění v předávacím místě byto-
vých domů v trvale obývaných bytových 
objektech.

Příjem žádostí: 
Zahájení – 1. 8. 2024 v 9.00 hod.
Ukončení – 30. 8. 2025 v 23.59 hod.

Komu je program určen:
• fyzickým osobám s občanstvím člen-

ského státu EU, s občanstvím člen-
ských států Evropského sdružení vol-
ného obchodu

• a (bytovým) družstvům a společen-
stvím vlastníků jednotek se sídlem na 
území České republiky, 

• které uvedly nebo uvedou do provo-
zu podporovaný projekt v termínu od 
1. 9. 2023 do 30. 8. 2025.

Konzultace probíhají telefonicky nebo 
prostřednictvím e‑mailu. Osobní kon-
zultace je nutno předem domluvit u níže 
uvedených referentů.

Jiří Doubrava:
jiri.doubrava@praha.eu, 236 004 314

Bc. Pavel Lášek
pavel.lasek@praha.eu, 236 004 206
///

Pražské služby
Zpracovala Michaela Šimůnková

Program	Čistá	energie	
Praha	2024–2025
Hlavní město Praha poskytuje již od roku 1994 dotace na přeměnu 
topných systémů a využití obnovitelných zdrojů energie v bytech 
a v rodinných či bytových domech na území hl. m. Prahy.
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Odbor občansko-
správní, pokladnu 
a podatelnu najdete 
v nových prostorách
V úterý 5. listopadu proběhlo stěhování 
Odboru občanskosprávního, poklad-
ny, podatelny, informačního střediska 
a CzechPointu Úřadu městské části Pra-
ha‑Čakovice do budovy na adrese Cuk-
rovarská 38 naproti kostelu, kde dříve 
sídlila Česká spořitelna a poté městská 
policie. Výhodou pro občany je dostup-
nost nejnavštěvovanějších odborů úřadu 
v přízemí nově zrekonstruované budovy.

Co  si  můžete  vyřídit  na  Odboru  ob-
čanskosprávním:
• ověřování shody opisu nebo kopie s lis-

tinou a ověřování pravosti podpisu,
• rybářské lístky,
• veškeré záležitosti týkající se trvalé-

ho pobytu,
• vítání občánků,
• volební agendu.

Co  si můžete  vyřídit  v  podatelně,  in-
formačním středisku a CzechPointu:
• příjem podání pro ÚMČ Praha‑Čakovice,
• podávání informací o městské části 

a konaných akcích,
• prodej lístků na kulturní akce,
• CzechPoint – výpisy z informačních 

systémů veřejné správy či základních 
registrů, konverze dokumentů, založe-
ní a správu datové schránky.

Co si můžete vyřídit na pokladně:
• platby z místních poplatků ze psů 

a z pobytu, ze záboru veřejného pro-
stranství, poplatek ze vstupného, 
platby z nájmů obecních bytů a ne-
bytových prostor, z hrobových míst, 
platby z CzechPointu, ověřování listin 
a podpisů, z rybářských lístků a platby 
spojené s úkonem evidence obyvatel.

Během měsíce listopadu se na pokladně 
spustí možnost platby kartou. ///

Olympijský	šampion	David	Drahonínský	
si	zastřílel	s	dětmi
Je náročné být světovou legendou sportovního odvětví, která se 
nevyhřívá tak často na výsluní televizních kamer a zájmu médií 
jako legendy mnohem komerčnější. Poté je každá propagace 
daného sportu vítanou záležitostí.

Držitel zlatých medailí z olympijských 
her i světových šampionátů v lukostřelbě 
David Drahonínský si v čakovickém par-
ku zastřílel s místními dětmi.

„Byl jsem mile překvapen, přišlo ně-
kolik dětí, i počasí jsme ještě stihli fajn. 
I kdyby přišlo jedno jediné dítě, které by 
si to s lukem vyzkoušelo, byl bych rád. 
Kdo přišel, měl hezký zážitek. O tom by 
ten náš život měl být, a ne se jen honit 
za zlatými medailemi,“ říká náš čakovic-
ký soused David.

Pro děti šlo o úplně novou zkušenost. 
„Byly překvapené, že se do terče trefí. 
Možná si řekly, že by je to zajímalo. Luk si 
dokonce pořídila i Míša Šimůnková a teď 
s ním ohrožuje sousedy,“ směje se.

S náborem nových mladých tváří do lu-
kostřelby je to prý složité. „Pokud se o to 
někdo specificicky sám nezajímá, ale cel-
kově ten zájem není. Jsou různá sportovní 

odvětví, kde lidé, kteří je provozují, mají 
zájem je veřejnosti přiblížit. Nechci křiv-
dit Českému lukostřeleckému svazu, ale 
takové akce si od něj nevybavuju. Když 
jsem se vrátil z olympiády, byl jsem se po-
dívat v Holešovicích na sportovní akci, 
a nikde jsem neviděl žádný stánek s lu-
kostřeleckým klubem. Na druhou stranu 
v Odolene Vodě mají třeba v klubu tolik 
dětí, že náborové akce ani nepotřebují,“ 
vypráví legenda lukostřeleckého sportu.

Zájem prý musí vzejít od samotného dí-
těte nebo třeba od někoho z rodiny. „Když 
se někdo odstěhuje do Odolky a dítě pů-
jde kolem hřiště, může se ptát, proč tam 
jsou terčovnice, a říkat, že by si to chtělo 
zkusit. Nedávno jsem v rádiu slyšel rekla-
mu na taekwondo, je mi jasné, že všech-
no je dnes o penězích. Lukostřelba má tu 
výhodu, že se dá dělat napříč generace-
mi. Děda může vzít vnuky a můžou si jít 
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zastřílet. A není to jen o terčové olympij-
ské lukostřelbě, je víc disciplín. Například 
v Rakousku je populární 3D střelba. Kdy-
bych měl v Čakovicích veliký pozemek, 
udělám střeleckou čáru, postavím profily 
zvířat a lidé budou moct simulovat lov. Je 
to tam strašně oblíbené a na stokilomet-
rovém radiu najdete takových střelnic pa-
desát,“ vysvětluje David.

Nejlepší reklamou na lukostřelbu je 
přímo on sám. Každý velký sportovní 
úspěch proslaví nejen dotyčného spor-
tovce, ale také jeho disciplínu.

„Taky to pociťuju. Když jsem se vrátil 
z olympiády a pohyboval se ve společ-
nosti nebo ve veřejné dopravě, lidé mě 
potkávali a říkali, že mě znají. A je to na-
příč generacemi. Je to hezké. I to, že na-
šemu sportu dala Česká televize prostor. 
I když není pochopitelně takový, jako má 
fotbal, hokej, tenis, golf a další komerční 
sporty,“ míní.

Po mimořádně náročné sezóně teď Da-
vida konečně čeká odpočinek a relaxace. 
„Malinko jsem si odpočinul, nestřílím teď 
tolik jako dřív. Na čtrnáct dnů teď pojedu 
do lázní do Velkých Losin, vypnu si tele-
fon, a až ho pak zase zapnu, asi se zbláz-
ním,“ dodává s humorem sobě vlastním.
///

Michal Káva
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Inzerce

ODVOZ STARÉHO NÁBYTKU 
NA SKLÁDKU
Vyklízíme sklepy, byty, pozůs-
talosti, zahrady atd.Naložíme 
a odvezeme nepotřebné věci za 
rozumnou cenu. STĚHOVÁNÍ.
Tel. 773 484 056 

MALOVÁNÍ ČAKOVICE –  rych-
lé, kvalitní a čisté vymalování 
bytu či domu dle vašich před-
stav. Profesionální služby. 
Tel.: 736 734 947.

Prodám:  králíky, vajíčka, sle-
pice, ořechy, brambory, mák 
a šípky. Kontakt: 776 172 530

Pronajmu  garáž  po  rekon-
strukci, Čakovice ulice K Sedli-
šti (pod stadionem). 
Tel. 723 114 012

Hledáte  spolehlivou  firmu 
na  stavební  práce,  malování 
nebo úklid? Naše firma Vám na-
bízí profesionální služby v ob-
lasti stavebnictví, malířských 
prací i úklidu. Jsme tu pro Vás 
s dlouholetou praxí a důrazem 
na pečlivost a spokojenost na-
šich zákazníků. 
Kontaktujte nás: 776 454 992, 
cleanforyou@post.cz

INSTALATÉR - NABÍDKA SLUŽEB 
PLYN ‑ opravy na plynovodu a při-
pojení spotřebičů, TOPENÍ ‑ opra-
vy a výměny vadných součástí, 
VODA – opravy a výměny na rozvo-
du vody. Tel. 606 552 994.

Koupím řadovou garáž v Čakovi-
cích za rozumnou cenu. Stav neroz-
hoduje. Tel. 724 542 731

Masérské  služby  nově nabízí 
Čéba studio v Třeboradicích. Tele-
fonické objednání: 736 538 366, 
www.cebastudio.cz ///

ŽALUZIE,  ROLETY,  plisé,  sítě 
proti  hmyzu,  markýzy, garážová 
vrata, garnýže, shrnovací dve-
ře, silikonová těsnění. Petříček, 
tel.  606 350 270,  286 884 339, 
www.zaluzie‑rolety‑praha8.cz 

Poznamenejte si jeden důležitý termín. Odevzdání 
vašich podkladů do lednového vydání (tj. 1/2025) pro 
publikování pozvánek, prezentování akce v kalendáři 
akcí a inzerce je nejpozději do 27. listopadu. Toto číslo 

vyjde 13. prosince.

Chcete	inzerovat	v lednovém	vydání	
časopisu	U	nás	v Čakovicích?	

Kalendář	///	U nás

1. NE
Slavnostní	rozsvícení	
vánočních	stromů
Vánoční strom společně 
rozsvítíme v 18.30 u kostela 
Nanebevzetí Panny Marie 
v Třeboradicích.

Ave	pro	čakovické	
varhany
Koncert na podporu opravy 
čakovických varhan se 
koná od 17.00 v kostele 
sv. Remigia.

2. PO
Slavnostní	rozsvícení	
vánočních	stromů
Nádherný smrk 
u čakovického zámku bude 
slavnostně rozsvícen v 17.00.

Advent	na	zámku
Při příležitosti rozsvícení 
vánočního stromu u čako-
vického zámku připravuje 
ZUŠ Marie Podvalové bohatý 
hudební program od 17.00.

Slavnostní	rozsvícení	
Kouzelného	náměstíčka
Náměstí 25. března bude 
slavnostně rozsvíceno 
hned po ukončení akce 
u čakovického zámku.

Adventní	trhy
MČ Praha‑Čakovice vás sr-
dečně zve na adventní trhy od 
17.30 na Kouzelné náměstíč-
ko u kostela sv. Remigia.

4. ST
Za	polární	září	na	Island	
a za	polární	kruh
Další přednáška z cyklu 
Kavárna pro (ne)znalce se 

Kalendář	na	prosinec	2024
koná od 16.30 v budově 
Gymnázia Čakovice. 

5. ČT
Mikuláš	na	zámku
Peklo a pohádku v režii 
spolku Bílej Mlejn můžete 
navštívit s dětmi od 17.00 
v čakovickém zámku.

6. PÁ
Vánoční	koncert	
Musica Bohemica
Na zámku Ctěnice v zámecké 
Kočárovně se rozezní vánoč-
ní písně a koledy v 17.00.

7. SO
A už	je	tu	zas	Mikuláš	
a jeho	nebeská	zahrada
Na oblíbenou mikulášskou 
akci se můžete s dětmi 
těšit od 17.00 na zahradě 
u kostela v Třeboradicích.

Vánoční	dílna	a prohlídka
Na zámku Ctěnice si vyzkou-
šíte pečení tlačených perní-
ků, výrobu slaměných ozdob 
a zdobení příbramského 
betlému pod vedením mistrů 
od 13.00 do 18.00. Kostýmo-
vaná komentovaná prohlídka 
začíná v 13.30, 15.00 a 16.30.

8. NE
Adventní	koncert
Komorní sbor Camerata 
Praha pořádá adventní 
koncert v kostele sv. Alžběty 
ve Kbelích od 17.00.

10. ÚT
Předvánoční	setkání	
seniorů
MČ Praha‑Čakovice a SOŠ 
a SOU Čakovice srdečně zvou 

všechny seniory na předvá-
noční setkání do budovy ško-
ly od 16.00. K dobré náladě 
bude hrát kapela Motovidlo.

Literární	kavárna –	
zámek	Ctěnice
Tentokrát pozvání přijal 
od 15.00 šperkař, zlatníka 
a autor korunovačních replik 
Jiří Urban.

14. SO
Adventní	trhy
Na Kouzelném náměstíčku 
u kostela sv. Remigia si ve 
stáncích můžete vychutnat 
tradiční svařák či si nakoupit 
vánoční sortiment od 16. 30.

Svatolucijské	jízdy	vlakem
Historický vlak odjíždí z Ča-
kovic v 17.03 a 19.03 

Vánoční	dílna	a prohlídka	
Na zámku Ctěnice si vyzkou-
šíte výrobu šperků pod ve-
dením zkušených šperkařek 
od 13.00 do 18.00. Kostýmo-
vané vánoční komentované 
prohlídky začínají v 13.30, 
15.00 a 16.30.

15. NE
Sousedský	třeboradický	
advent
Na bohatý adventní program 
vás srdečně zve Sousedský 
třeboradický spolek od 
12.30 na zahradu kostela 
Nanebevzetí Panny Marie 
v Třeboradicích.

18. ST
Předvánoční	dopoledne
MŠ Čakovice I srdečně zve 
všechny seniory od 10.00 na 

předvánoční dopoledne s ob-
čerstvením a programem.

21. SO
Adventní	koncert
Zazpívají sbory Camerata 
Praha, Shamwari 
a Líbeznělek od 17.00 
v kostele sv. Remigia.

24. ÚT
Česká	mše	vánoční
Na Štědrý den si můžete 
poslechnout Českou mši 
vánoční od Jakuba Jana Ryby 
v podání Cameraty Praha 
a instrumentální skupiny od 
14.00 v kostele sv. Remigia.

Slavnostní	rozsvícení	
vánoční	jedličky	
v Miškovicích
Rozsvícení vánoční jedličky 
se bude konat u bývalé 
hasičské zbrojnice v sobotu 
30. listopadu v 18.00.

OC	Letňany
Hravý	advent	s kostkami	
LEGO
Zveme vás na zdobení obřího 
vánočního stromu LEGO. Na 
spoustu kreativní zábavy se 
můžete těšit každý adventní 
víkend od 10.00 do 18.00.

Mikulášská	nadílka
Ve čtvrtek 5. prosince od 
15.00 do 19.00 bude na děti 
čekat družina s Mikulášem, 
anděly a hodnými čerty.

Plníme	dětská	přání
Zapojte se do charitativní 
akce. Akce se koná od 
30. listopadu tři adventní 
víkendy. ///



MČ Praha-Čakovice, Praha-Satalice 
a Praha 19 (Kbely) vás srdečně zvou na

14. prosince 2024 od 16.25 hodin

na adventní trhy na Kouzelném náměstíčku 
u kostela v Čakovicích

jízdní řády z jednotlivých nádraží
Satalice odjezd  16:25
Kbely odjezd  16:30
Čakovice  příjezd 16:45
(zastávka Cukrovar Čakovice u vlečky)

Čakovice  odjezd  17:03
(zastávka Cukrovar Čakovice u vlečky)

Kbely       příjezd  17:19
Satalice   příjezd  17:24

Satalice  odjezd 17:41
Kbely odjezd  17:46
Čakovice příjezd 18:01
(zastávka Cukrovar Čakovice u vlečky)               

Čakovice odjezd 19:03
(zastávka Cukrovar Čakovice u vlečky)               

Kbely      příjezd  19:19
Satalice   příjezd  19:24

SVATOLUCIJSKÉ JÍZDY 
HISTORICKÝM VLAKEM
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MČ Praha-Čakovice ve spolupráci 
s SOŠ a SOU Čakovice Vás srdečně zvou na

PŘEDVÁNOČNÍ
SETKÁNÍ SENIORŮ
10. prosince 2024 
od 16.00 hodin

v SOŠ a SOU Čakovice 
Ke Stadionu 623 
Praha-Čakovice

Občerstvení zajištěno
Vystoupí kapela „Motovidlo”.
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Dny otevřených dveří:
středa 27. listopadu 2024, 15:00 - 18:30
středa   8. ledna        2025, 15:00 - 18:30

Nabízíme 6leté a 4leté studium. 
Zaměření na jazyky a informatiku.

SOUSEDSKÝ
TŘEBORADICKÝ ADVENT

Program:
12.30 hod  Mše svatá na třetí adventní neděli – P. František Čech, 

Čakovická schola. 
13.30 hod  Adventní představení divadla scénického 

a historického šermu REBEL
14.00 hod Adventní představení dětí MŠ Třeboradice a Čtyřlístek
14.30 hod  O statečné Marušce – pohádkové divadelní představení 

spolku Bílej Mlejn Čakovice
15.00 hod Jessica May a Petr Novák – hudební vystoupení

Doprovodné akce:
Výstava třeboradického betlému, sbírka starého 
pečiva pro naše zvířátka.

Na akci vás srdečně zve Sousedský Třeboradický Spolek ve spolupráci se 
spolkem Bílej Mlejn Čakovice a Římskokatolickou farností Čakovice

Neděle, 15. prosince 2024
u kostela v Třeboradicích-Slaviborské nám.

Občerstvení a vstup zdarma:
Ochutnávka tradičního vánočního pečiva dle receptur našich babiček, 
teplé nápoje.

Organizátor akce: Sousedský Třeboradický Spolek
Akce se koná za podpory MČ Praha-Čakovice
Změna programu vyhrazena.Přijďte s námi oslavit adventní čas •Sou

se
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ký

Tř
eboradický

Spolek

PIVO PRO
VARHANY
Tučkova píšťala

Díky spolupráci s Veleňským pivovarem vzniklo
charitativní pivo, jehož nákupem můžete přispět

na obnovu našich varhan.  Je  ve skle o objemu
700 ml, nefiltrované, nepasterizované,

polotmavé, hořké , v chladu vydrží i pár měsíců.  

Po naskenování QR kódu zjistíte, kde jej koupit.

NA ZÁMKU
S POHÁDKOU

5.12.2024 od 17:00
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MIKULÁŠ

Spolek Bílej mlejn Čakovice

Program
O statečné Marušce17:00 • pohádka

18:00 • opakování pohádky

Rezervace
773 287 001.

vstupu na pohádku na

telefonu:

Ostatní program bez rezervace.

zve na akci

ve spolupráci s Hasiči Miškovice
a MČ Praha-Čakovice

od 17:00 návštěva pekla v přízemí,

Mikuláš před zámkem, občerstvení



PRO ČAKOVICKÉ VARHANY

Vstupenky je možné zakoupit v podatelně úřadu MČ

Praha-Čakovice, Cukrovarská 52/24 nebo v kostele

30 min. před začátkem koncertu. Celá částka za

vstupné putuje na transparentní účet obnovy varhan.

Kostel sv. Remigia, Náměstí 25. března

varhanyprocakovice.cz

Zpěv 

Jana Sibera

Varhany

Simon Yakimov
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200 Kč / 150 Kč (senioři, studenti, děti)

Kavárna pro (ne)znalce 
JEDENKRÁT MĚSÍČNĚ, středy 16:30 v přízemí gymnázia Čakovice 
Cyklus přednášek je určen pro všechny zvídavé zájemce, kteří se chtějí 

dozvědět něco nového o světe kolem 
sebe. Můžete přijít jen na některá 
témata, nebo chodit pravidelně. 
U přednášek se nepředpokládají 
žádné znalosti z daného oboru.  

Vstup je ZDARMA.  

Káva, čaj a něco malého k zakousnutí bude k dispozici.  

Podrobnosti najdete na www.gymcak.cz               2. přednáška  

Za polární září na Island a za polární kruh  
středa 4. prosince, 16:30 v přízemí gymnázia Čakovice,  
přednáší Mgr. Klára Zemanová 
 

V cestopisné přednášce se dozvíte 
nejen, jak a kde je možné spatřit 
polární záři, ale zjistíte také, co to 
polární záře je a jak vzniká. A 
samozřejmě uvidíte i krásy zimního 
Islandu, norských Lofot a švédského 
národního parku Abisko. 
 

           

21/12 
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Sbormistryně Veronika Dvořáčková Žofáková
Pořádá Camerata Praha, z. s. za finanční podpory 
MČ Praha - Čakovice a Praha - Kbely.
Vstupné dobrovolné.

Úterý 24. prosince od 14:00 
Česká mše vánoční (J. J. Ryba)
Kostel sv. Remigia, Čakovice
Camerata Praha a sólisté

ADVENTNÍ KONCERTY
Neděle 8. prosince od 17:00 
Kostel sv. Alžběty, Kbely
Komorní sbor Camerata Praha

Sobota 21. prosince od 17:00 
Kostel sv. Remigia, Čakovice
Camerata, Shamwari a Líbeznělky

NE 

www.fitzada.cz info@fitzada.cz

Vybrat a koupit poukaz:Recenze a doporučení:

DÁRKOVÉ POUKAZY

pod vedením Ivany Veselé, DiS.,
certifikované instruktorky zdravotního cvičení “FITzáda”.

na Výuku základů chůze

NORDIC WALKING

Zdravá kompenzační sportovní aktivita!
790,-/3h = vstup pro 1 os. na skupinovou výuku

Platnost poukazů 12 měs. od data zakoupení. V ceně výuky je i půjčení NW holí. 
Výuka probíhá v lesoparcích okolí Čakovic, Letňan nebo Kbel. 

Individuální výuka je určena pouze pro ženy. 

1 290,-/2h = vstup pro 1 os. na individuální výuku
1 700,-/2h = vstup pro 2 os. na výuku ve dvojici



OrtOtechnika a.s., 
     Cukrovarská 173/64 

     Praha 9 - Čakovice 

   Tel. 734 445 591 

email:cukrovarska@protetika.cz 

 

Prodejna zdravotních a ortopedických pomůcek,  

individuální výroba ortopedických vložek a bederních pasů. 

 

Otevírací doba: Po,St            8,00  - 15,00 hod. 

   Út, Čt   8,00  -  18,00 hod. 

           Pá                8,00  -  14,00 hod.   

DÁREK, KTERÝ
POTĚŠÍ

zakup online

DÁREK, KTERÝ
POTĚŠÍ

zakup online

DDDDDÁÁÁÁÁÁÁÁÁÁREKREKREKREK, , , , KTEKTEKTEKTERRRRRÝÝÝÝÝÝÝÝÝÝ
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MČ Praha-Čakovice  
vás srdečně zve na

Čakovice (u zámku) 02. 12. – pondělí – od 17.00 hodin
Po rozsvícení vánočního stromku bude na náměstí 25. března 
rozsvíceno Kouzelné náměstíčko. Současně na náměstíčku 
proběhnou adventní trhy (cca do 20.30 hodin).

Miškovice (u bývalé hasičárny)
30. 11. 2024 – sobota – od 18.00 hodin

Třeboradice (u kostela)
01. 12. 2024 – neděle – od 18.30 hodin

SLAVNOSTNÍ ROZSVÍCENÍ 
VÁNOČNÍCH STROMKŮ
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